

التاريخ : Date 2024/8/12

الإشارة : Ref. 2024/182/ش.م.

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين

Subject: Supplementary Disclosure – Mabaneer project in Sharjah (UAE).

الموضوع: إفصاح مكمل – مشروع شركة المباني في الشارقة (الإمارات العربية المتحدة).

As per Chapter No. 4 of the “Disclosure and Transparency” Module of the Capital Markets Authority’s Executive Bylaws and its Law No. 7/2010 and amendments regarding disclosure of Material information.

عملاً بأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Further to our previous disclosure on 18/2/2018, about the project of Mabaneer Shurooq Company (LLC) that Mabaneer is a shareholder of 65% of its total share capital ownership, we would like to inform that the JV signed with Sharjah Investment & development authority, will be terminated, with the liquidation and dissolution of The Avenues Sharjah and the project company .

مرفق طيه إفصاح مكمل لإفصاح شركة المباني المؤرخ في 2018/2/18 عن مشروع شركة مباني شروق (ذات مسؤولية محدودة) المملوكة لشركة المباني بنسبة 65% من رأس المال، حيث الإفادة بقرار إنهاء إتفاقية الشراكة مع هيئة الشارقة للإستثمار، وإلغاء مشروع الافنيوز الشارقة، وحل وتصفية شركة المشروع.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Waleed Khaled Alsharian
Chief Executive Officer



وليد خالد الشريهان
الرئيس التنفيذي

- CC . Capital Market Authority

- نسخة للسادة / هيئة أسواق المال

مباني
mabaneer

Fedwa

نموذج الإفصاح المكمل
Supplementary Disclosure Form

Date	12/8/2024	التاريخ
Name of the listed Company	شركة المباني ش.م.ك. عامة Mabaneer Company (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	مشروع شركة المباني في الشارقة (الامارات العربية المتحدة) Mabaneer project in Sharjah (UAE)	عنوان الإفصاح
Date of Previous Disclosure	18/2/2018	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	<p>إلحاقاً لإفصاحنا السابق عن مشروع شركة مباني شروق (ذات مسؤولية محدودة) المملوكة لشركة المباني بنسبة 65% من رأس المال، نحيطكم علماً بقرار إنهاء اتفاقية الشراكة مع هيئة الشارقة للإستثمار، وإلغاء مشروع الأفنيوز الشارقة، وحل وتصفية شركة المشروع/ مباني شروق ذ.م.م.</p> <p>Further to our previous disclosure about the project of Mabaneer Shurooq Company (LLC) that Mabaneer is a shareholder of 65% of its total share capital ownership, we would like to inform that the JV signed with Sharjah Investment & development authority (Shurooq), will be terminated. and will proceed with the liquidation and dissolution of the project company/ Mabaneer Shurooq, as well as the cancellation of The Avenues Sharjah project.</p>	التطور الحاصل على الإفصاح
The financial effect of the occurring developments (if any)	No Effect	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)



Facidwa

